



For Immediate Release

***Celebrate HK Express' New Route To Korea With \$380 One-Way Fares!
Book Your Tickets At This Special Price From February 5,
Before They Are "Seoul"-ed Out!***

Hong Kong, 5 February, 2014 – HK Express, Hong Kong's one-and-only low-fare airline, has announced that from now, flights to Seoul, Korea will be on sale for just \$HK380 each way, not including airport taxes and other charges, at hkexpress.com. This special price is available from February 5, 2014 at 4pm until February 7, 2014, and there are more than 1,500 seats available.

As Korea's most exciting and cosmopolitan city, Seoul has something for everyone. Visit the glamorous and fascinating Gangnam district, famous of course for the world's most-downloaded music track (make sure you keep a look out for your favourite K-pop stars!). Fashionistas will love Asia's newest fashion capital, Myeongdong, or enjoy a visit to Dongdaemun Market, where plentiful fashion bargains are to be had. There's brilliant sightseeing to be found on a trip along the Han River, and of course, foodies will be in heaven with the array of delicious Korean BBQs on offer.

"We love to listen to the people of Hong Kong about where they want to fly next. Many of our Facebook fans wanted to fly to Seoul, so we made it happen!" said Mr. Andrew Cowen, Deputy CEO of HK Express. "We are incredibly excited to be opening up bookings to this great destination, but beware – it will be very popular! So jump online on February 5 at 4pm to secure your seat at this special promotional price."

The first flights to Seoul Incheon International Airport depart Sunday, 30 March 2014. HK Express will initially fly to Seoul and return to Hong Kong once daily.

Sales Period:

Tickets will be on sale on/after 5 Feb, 2014 (16:00) until 7 February, 2014 (23:59).

Travel Period:



The travel period for this promotion begins on 30 March, 2014 and ends on 30 June, 2014.

Hong Kong (HKG) <> Seoul (ICN) (local times)				
Flight	Route	Depart	Arrive	Frequency
UO618	Hong Kong > Seoul	07:20	11:55	Daily
UO619	Seoul > Hong Kong	12:45	16:00	Mon
UO619	Seoul > Hong Kong	12:45	15:40	Tue, Wed, Thurs, Fri, Sat, Sun

* UO 618 and UO 619 seats sold subject to regulatory approvals

-Ends-

About HK Express:

HK Express commenced flights on 27 October 2013 from their home in Hong Kong, as Hong Kong's only low-fare airline. HK Express flies to Phuket and Chiang Mai in Thailand, Taichung in Taiwan, Kunming in Mainland China, Kota Kinabalu (Sabah) and Penang in Malaysia, Tokyo-Haneda and Osaka Kansai in Japan, and Seoul in Korea (commences 30 March 2014). For more information, please visit hkexpress.com, follow us on Sina Weibo: weibo.com/hkexpress or refer to our Facebook fan page: hkexpress.com/facebook

即時發佈

HK Express 首爾機票 2 月 5 日下午正式開售 把握機會熱搶首爾單程優惠機票\$380

(香港·2014年2月5日) 踏入馬年，HK Express 隨即送上第一個旅遊驚喜，全港引頸以待的韓國首爾航線將於 2014 年 2 月 5 日下午 4 時正式發售，而為祝賀各位新年行大運，2014 年 2 月 5 日至 2014 年 2 月 7 日期間，單程機票更以優惠價\$380*發售，推出超過 1,500 機位以供訂購，預祝大家馬年繼續馬不停蹄，發掘更多旅遊喜悅！由 3 月 30 日(星期日)起，HK Express 每日將會有一班由香港往來首爾 (仁川) 的航班，伴您啟「韓」！

*不包括香港及當地機場稅、燃油附加費及其他應付稅項

充滿時代感的韓國一直都是大眾最熱切期待的目的地，去到首爾當然要到魅力迫人的 K-pop 之城—江南區潮聖一下，分分鐘更可能與韓國潮星街頭相遇；亞洲最新時裝之都明洞更是時尚達人必到之地，而想買又平又潮的時裝亦可到著名的東大門逛街購物；為食一族亦可先遊覽韓國著名景點漢江，再於當地飽嘗令人垂涎三尺的韓國燒烤。3 月 30 日起即可和 HK Express 一起飛往韓國首爾探索韓風魅力。

由香港往來首爾之航班時間表（以下為當地時間）：

香港往來首爾				
航班	航線	出發	抵達	班次
UO618	香港 → 首爾	7:20	11:55	每日出發
UO619	首爾 → 香港	12:45	16:00	逢星期一
UO619	首爾 → 香港	12:45	15:40	逢星期二、三、四、五、六及日

* UO618 及 UO619 的座位銷售待相關部門審批

HK Express DCEO Andrew Cowen 表示：「HK Express 最愛聆聽香港市民向我們表達想去那個城市旅行，既然我們的 Facebook fans 一再表示想我們開設往首爾之航班，我們當然要讓他們夢境成真！」Andrew 續道：「我們亦都熱切期待首爾的機票開售日，大家記得 2 月 5 日下午 4 時上網訂票，預期首爾航線將掀起另一輪搶購熱潮！」

註：

首爾優惠機票銷售日期：

2014 年 2 月 5 日(16:00)至 2014 年 2 月 7 日(23:59)。

首爾優惠機票旅遊日期：

2014 年 3 月 30 日起至 2014 年 6 月 30 日。

—完—

有關 HK Express

HK Express 於 2013 年 10 月 27 日啟航，正式成為本地唯一以香港為家的低成本航空公司，現時航點包括：布吉(泰國)、清邁(泰國)、台中(台灣)、昆明(中國)、檳城(馬來西亞)、亞庇(馬來西亞)、首爾(韓國)(將於 2014 年 3 月 30 日正式啟航)、東京-羽田(日本)，以及大阪-關西(日本)。

如需更多資訊，可瀏覽 HK Express 網頁 hkexpress.com、登入 HK Express 新浪微博專頁 weibo.com/hkexpress 或 Facebook 專頁 hkexpress.com/facebook。